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"Cześć, jestem Radek" - bardzo lubię to powtarzać. Dzięki temu przekraczam największą granicę dzielącą ludzi.

Urodziłem się w Grudziądzu, jednak ostanie lata spędziłem w Poznaniu. Niedawno wróciłem w rodzinne strony i poznaję
Grudziądz od nowa. Obserwuję miasto które rodzi się na nowo i sam staram się swoimi działaniami dołożyć swoją cegiełkę.
Marzę o tym aby każdy mieszkaniec Grudziądza wziął sobie głęboko do serca słowa "nie będzie ci dobrze w żadnym miejscu
na świecie, jeżeli nie będzie ci dobrze tu gdzie jesteś"
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